
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 24. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 184

Vil ministeren kommentere på Danske Studerendes Fællesråds undersøgelse bragt i In-

formation den 21. september 2020, som viser, at der i 2020 er langt færre midler pr. stu-

derende på universiteterne end i 2009, herunder om ministeren enig i, at faldet i midler

pr. studerende og uddannelsestilskuddet pr. studerende er problematisk, og vil ministeren

videre oplyse, hvad ministeren vil gøre for at vende udviklingen, så der investeres i områ-

det, og området som minimum genoprettes efter de mange års besparelser, idet det bl.a.

fremgår af artiklen, at uddannelsestilskuddet pr. studerende er faldet fra 2015 til 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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